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Inleiding
In tijden van armoede en krapte op de arbeidsmarkt is het ons inziens belangrijk om 
terughoudend te zijn met het onnodig uitgeven van gemeenschapsgeld en het 
verstoren van de arbeidsmarkt door de ruimhartige beloningen vanuit de GGD.
Naar aanleiding van onderstaand artikel, dat op 19 december 2022 is gepubliceerd op 
de website van de Gelderlander, hebben wij onderstaande vragen aan het college.
https://www.gelderlander.nl/cuijk/rustig-bij-vaccinatielocaties-toch-blijven-er-veel-
open-uiteindelijk-betaalt-de-burger-dat~aacd6b78/

Vraag 1
In het artikel lezen wij dat er dagen zijn dat er maar 12 mensen per dag langskomen.
Soms is er meer personeel dan dat er ‘klanten’ zijn.
a. Kan het college uitleggen waarom ze het rechtvaardig vinden om zoveel 

gemeenschapsgeld beschikbaar te stellen voor de test- en vaccinatielocatie in Cuijk?
b. Kan het college deze kosten verdedigen aan de inwoners van Land van Cuijk?
c. Is het college zich ervan bewust dat de ruimhartige beloningen van de GGD een 

verstorende werking hebben op de toch al krappe arbeidsmarkt?

Vraag 2
Wij zijn benieuwd welke contracten er lopen en in het verleden hebben gelopen voor 
de test- en vaccinatielocatie aan de Grotestraat 95 in Cuijk.
a. Welke (huur)contracten lopen er momenteel?
b. Tot wanneer lopen deze (huur)contracten?
c. Welke bedragen zijn hiermee gemoeid? Graag een overzicht van de nog te maken 

en reeds gemaakte kosten sinds de opening van deze locatie in Cuijk.
d. Zijn deze contracten recentelijk nog verlengd?
e. We lezen in het artikel twee einddatums: 31 maart 2023 voor het vaccineren en 1 

juli 2023 voor het testen. Zijn deze einddatums ook van toepassing op de test- en 
vaccinatielocatie in Cuijk?
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Vraag 3
In het artikel lezen wij dat de vaccinatielocaties ook gebruikt kunnen worden voor 
andere vaccinaties zoals HPV en het reguliere rijksvaccinatieprogramma.
a. Hoe aannemelijk is het dat dit ook in Land van Cuijk gaat gebeuren?
b. Is er een intentie om van deze locatie een permanente vaccinatielocatie te maken?

Vraag 4
Er is een richtlijn vanuit het ministerie dat 90% van de inwoners binnen 30 minuten op 
een test- of vaccinatielocatie moet kunnen zijn.
a. Waarom houdt Land van Cuijk een “megagrote teststraat” aan terwijl de huidige 

aantallen ook vanuit een huurbare Portakabin kunnen worden voorzien?
b. Kan het handjevol vaccinaties dat nog gezet wordt niet via de huisarts worden 

gedaan? Dit is kostenefficiënter en hierbij kan de corona bewegwijzering per direct 
uit het straatbeeld worden verwijderd.


